



## Referat af Bestyrelsesmøde

**Dato:** 10/5 - 2022 kl. 18.00

**Indkaldt:** Irene Lønvig, Lone Thomsen, Kurt Bundgaard, Claus Topp og Joan Dahl Olesen samt suppleanterne Mette Frost og Rikke Skaarup Jungersen

**Ikke til stede:**

Pkt.	Tekst	Ansvar
1.	<p><b><u>Opdatering fra formanden:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Noget nyt siden sidst? Kreds og lands</li><li>○ Den ekstraordinære generalforsamling er afviklet og formandsposten blev besat, af den siddende kredskasserer</li><li>○ Derfor skal der til næste møde findes en ny kredskasserer, ligesom der også mangler en webmaster i kredsen, så hvis man kender til nogle kandidater er man velkommen til at rette henvendelse</li><li>○ Pladsen i initiativfonden er besat, ligesom posten som sekretær suppleant også er besat</li> <li>• Aktivitetsbanen</li><li>○ Irene fremviste en skitse over banen og de færdig tegnede forhindringer. Planen er at banen skal være færdig inden sommer, så vi også kan få noget glæde af den inden længe.</li><li>○ Irene har rådført sig med Lone, hvis mand er tømrer(Henrik), da der den seneste tid, desværre ikke har været meget samarbejde i den nedsatte gruppe, som skulle stå for projektet.</li><li>○ Henrik vil gerne være os behjælpelig og det er vi rigtig glade for. Irene står for at sende mail ud til de, som har meldt sig som hjælpende hænder på projektet.</li><li>○ Et ønske til banen er en dug i bunden, så vi slipper for det meste ukrudt, samt et hegn til at indhegne banen.</li><li>○ Der skal forsat indkøbes materialer, alt fra skruer, brædder, cykeldæk m.m. vi skal især være opmærksom på at økonomien går op.</li> <li>• Næste møde?</li><li>○ Vil blive afholdt d. 14 juni kl. 18.00</li></ul>	Irene
2.	<p><b><u>Opdatering fra kassereren:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Noget nyt at berette?</li><li>○ Økonomien ser rigtig fornuftig ud. Vi er på nuværende tidspunkt 126 medlemmer som er betalt til lands/kreds.</li><li>○ Økonomien fra konkurrencen er blevet gennemgået og det ser således ud:<ul style="list-style-type: none"><li>- Rally udgift: <b>4.389,-</b> indtægt: <b>6.190,-</b></li><li>- DcH c/b udgift: <b>5.762,-</b> indtægt: <b>5.491,-</b></li></ul></li><li>○ Så overordnet ser økonomien efter weekends konkurrence positiv ud.</li></ul>	Claus
3.	<p><b><u>Klubmodul:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Noget nyt på den front?</li><li>○ Klubmodul driller rigtig meget i tiden.</li><li>○ Medlemmer forsvinder, det gælder især for medlemmer som ekstra træner i andre klubber. De flyttes automatisk til den sidst tilmeldte klub</li><li>○ Der udrulles en ny version af klubmodul – så Irene og Claus er spændt på hvad det kan give af udfordringer</li><li>○ En ting kan konkluderes, klubmodul kan være meget besværligt.</li></ul>	Irene/Claus
4.	<p><b><u>Evaluering af Landskonkurrence d. 7 maj</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Hvad gik godt:</li><li>○ God dag med en god stemning blandt alle involverede.</li><li>○ Køkkenet gik rigtig godt og der var styr på grillen.</li><li>○ Økonomien ser godt ud – vi satte i hvert fald ikke penge til.</li><li>○ Vi afventer dog stadig dommernes evalueringsskemaer .</li></ul>	Alle

DANMARKS CIVILE HUNDEFØRERFORENING

**DcH-Lindholm, Gammel Hvorupvej 61, 9400 Nørresundby**

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vandhunden havde en god dag, så hun vil gerne komme igen.</li> <li>• Hvad gik knap så godt.</li> <li>○ Vi er blevet gjort opmærksomme på nogle ting og faldgrupper, som vi skal være forberedte på fremadrettet, hvis vi i DcH Lindholm skal afholde flere konkurrencer.</li> <li>○ Nogle opgaver blev ikke helt udført som aftalt, men det er noget vi tager til efterretning. Så vi får anskaffet de rigtige hjælpere. Vi har også brug for at folk selv melder sig til en hjælpertjans.</li> <li>• Hvordan gør vi fremadrettet i forhold til kommende konkurrencer:</li> <li>○ Der blev drøftet om hvorvidt det var muligt at nedsætte et konkurrenceudvalg.</li> <li>○ Forslaget om et konkurrenceudvalg gik på, at det altid er de samme der stiller op og hjælper. Vi som bestyrelse skal være bedre til at give fanen videre.</li> <li>○ Et forslag kunne være at hver DcH gren havde en repræsentant i udvalget, samt nogle af dem som har erfaringen.</li> <li>○ Det vil i så fald være udvalget der står for alt vedrørende konkurrencen, økonomien skal blot godkendes af bestyrelsen.</li> <li>○ Irene tager forslaget med til næste trænermøde, da vi gerne vil høre trænerens syn på det.</li> <li>○ Claus vil gerne være behjælpelig, hvis sådan et udvalg skal nedsættes.</li> <li>• Oplæring i at afholde konkurrence/klæde den nye generation på.</li> <li>○ Inden alt for mange år, vil der komme et naturligt generationsskifte i DcH Lindholm og derfor er der brug for at de der ved en masse om at afvikle konkurrencer, får videregivet deres erfaring til nogle yngre medlemmer. Vi er lige nu alt for sårbare, da flertallet af de yngre medlemmer ikke ved hvordan man afholder en konkurrence.</li> <li>○ Hvis der bliver nedsat et konkurrence udvalg, vil vi rigtig gerne inviterer nogle af dem, som har været med til at afholde tidligere konkurrencer med, evt. med mulighed for føltimer og en ”prøve- konkurrence”</li> <li>○ Måske vi skal have lavet en ny drejebog og så informere om at der haves sådan en.</li> </ul>	
5.	<p><b><u>Hvalpeafslutning</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Afholdes d. 26 juni / kl. 10.00</li> <li>• Der skal sendes invitation ud og der skal laves tilmelding – en tovholder/hvalpeansvarlig.</li> <li>○ Irene og Rikke sender invitationer ud og bliver dermed tovholdere på hvalpeafslutningen.</li> <li>• Diplomer</li> <li>○ Kurt bestiller medaljer hjem / Irene og Rikke laver diplomer.</li> <li>○ Vi mangler en farveprinter til at printe diplomer og andre dokumenter i fremtiden.</li> <li>○ Claus sagde god for, at der må købes en farveprinter.</li> <li>○ Kurt står for indkøb af printer.</li> <li>• Kontakt til dommer</li> <li>○ Irene eller Claus kontakter Lars Kiel og spørger om han kunne have lyst til at hjælpe os.</li> <li>• Melde hvalpe på til nye hold i efteråret.</li> <li>○ Claus søger for at der sendes info ud til alle, med mulighed for forsætter hold.</li> <li>• Mette bager kage</li> </ul>	Alle
6.	<p><b><u>Hvalpe/Unghundehold til efteråret</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan ser det ud med tilmeldte hvalpe til efteråret?</li> <li>○ Lone og Susanne kan have 12 hvalpe</li> <li>○ Rikke max. 8 hvalpe</li> <li>○ Der er allerede begyndt at komme henvendelser fra folk, som ønsker at komme på hvalpehold.</li> </ul>	Irene

DANMARKS CIVILE HUNDEFØRERFORENING

**DcH-Lindholm, Gammel Hvorupvej 61, 9400 Nørresundby**

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan samler vi de der gerne vil forsætte i klubben og har vi mulighed for at opfylde alle ønsker?</li> <li>○ Benny kører videre med unghundehold efter sommeren, så det vil være opsamlersholdet for de fleste.</li> <li>○ Irene og Rikke har måske et par pladser til rådighed.</li>   <li>• Nuværende unghundehold, hvad skal de?</li> <li>○ De nuværende unghundehold kører videre året ud og så revurderer vi derefter medmindre, de ønsker andet.</li> </ul>	
7.	<p><b><u>Tovholder på trænerstaben</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Træningsleder</li> <li>○ Irene er træningsleder – en kvinde med mange kasketter</li>   <li>• Hvordan udvikler vi stablen?</li> <li>○ Rikke – kunne der stilles krav til at man som træner minimum skal deltage i et af de kurser som klubben arrangerer?</li> <li>○ Alle er enige i forslaget.</li> <li>○ Vi skal se på hvad det er vores medlemmer søger i deres træning og vi skal som bestyrelse også give vores trænere muligheden for at blive uddannet i det vores medlemmer søger.</li>   <li>• Mulighed for meruddannelsen</li> <li>○ Der er enighed om at opfordrer til meruddannelse blandt trænerne.</li> <li>○ Husk på at et kursus ikke altid er for egen vindings skyld men også ens kursister.</li> </ul>	Rikke
8.	<p><b><u>Eventuelt:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kurser - møde d. 16 maj /andre der vil være med?</li> <li>○ Irene og Rikke sætter sig og kigger på kurser.</li> <li>○ Ingen andre meldte sig og kom med andre forslag.</li> <li>○ Vi håber at kunne lave en kursuskalender.</li> <li>○ Emner som kunne være interessante:             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Førstehjælp til hunde.</li> <li>- Figurantarbejde.</li> <li>- Spor.</li> <li>- Motivation.</li> <li>- Samarbejde.</li> <li>- M.fl.</li> </ul> </li>   <li>• Vandhunden</li> <li>○ Havde en god dag til konkurrencen d. 7 maj og hun ville gerne komme igen.</li> <li>○ Hun vil gerne tilbyde os en samarbejdsaftale.</li> <li>○ Vi afventer på at få noget på skrift – derefter vil der blive meldt noget ud til vores medlemmer.</li>   <li>• Kurt – kan vi finde en nemmere måde at flytte vores spring på. Der prøves at finde erfaring fra andre klubber.</li>   <li>• Gennemgang af fødselsdage</li> </ul>	Alle

DANMARKS CIVILE HUNDEFØRERFORENING  
**DcH-Lindholm, Gammel Hvorupvej 61, 9400 Nørresundby**

## **Årshjul**

### **Sommerafslutning**

#### **Lokal konkurrence**

- Skal på dagsorden i august
- Præmier
- Pokaler

#### **Års afslutningsfest**

- Skal på dagsorden i juni

#### **Juleafslutning**

- Skal på dagsorden i august

### **Andet**

#### Hundeføre mærker

- Skal på dagsordenen i september

#### Klubmodul

- Skal med på alle dagsordner